
 

Sárközy Zsófia vagyok, 22 éves, a Tabáni Spartacus versenyzője és edzője, a tájfutó 

válogatott tagja már hetedik éve.  

 

Magamról röviden: 

10 évesen kezdtem tájfutni, nevelőegyesületem a MOM-Hegyvidék SE. Korábban is 

szerettem a természetben lenni és a térképeket, így hamar megszerettem a tájfutást. 

16 évesen vettem részt először ifi Európa-bajnokságon, itt és a következő két évben is 

pódiumon végeztem valamelyik egyéni számon. Négyszer voltam junior válogatott, a 

legjobb eredményeimet a hazai, 2018-as JWOC-on értem el egy ezüstéremmel és egy 

hatodik hellyel. Juniorként kétszer futottam már felnőtt VB-n is, azóta is a válogatott 

tagja vagyok. Gimnáziumi utolsó évemben hirdették meg a Testnevelési Egyetemen a 

tájfutó edzői képzést, így korábbi terveimmel ellentétben a TF-en kötöttem ki, ahol 

2020-ban szereztem diplomát. Szerettem volna „civil” szakmát is, így jelenleg 

térképésznek tanulok, két évem van még előreláthatóan a mesterképzés 

befejezéséig. Egyetem alatt egy évet Stockholmban töltöttem, ahol nagyon sok 

tájfutó tapasztalatot szereztem, versenyzőként, edzőként; és a tájfutó egyesületek, 

versenyrendszer és kultúra felépítéséről egyaránt. Jelenleg a Tabáni Spartacusban 

vagyok edző egy utánpótlás csoport mellett, de a gyerekekkel való foglalkozáson felül 

élsportolóként is igyekszem folyamatosan fejlődni. Emellett a 2021-es WMOC 

rendezésében is aktívan részt veszek. 

 

Érdeklődési területek: 

 

Nem gondoltam az elnökségi tagságra, már a koromnál fogva sem, de a 

környezetemben levők meggyőztek, hogy tapasztalatommal és lelkesedésemmel 

tudnám segíteni az elnökség működését. Nyitott vagyok az új területek 

megismerésére. Edzőként és fiatal versenyzőként szívesen tevékenykednék az 

utánpótlás és az élsport területén. Sok nyelven beszélek, ennek köszönhetően több 

nagy tájfutó nemzet versenyrendszerét, válogatottjaik felkészülését is követem. 

Nyitott vagyok a Szövetség nemzetközi feladataiban való közreműködésben is. 

Természetesen érdekelnek a térképek is, habár a terepi munkákban nincsen nagy 

tapasztalatom. Azt gondolom, hogy leendő térképészként tudnék segíteni ezen a 

területen is, akár azzal is, hogy térképészként és versenyzőként különböző 

nézőpontokból szemlélek egy térképet, mindkét látásmód eltérhet a 

térképhelyesbítőétől.  


